



Referat

Bestyrelsesmøde i Vejle Cykel Motion, den 31.10.22 kl. 18.30

Deltagere:

- Heinrich Gæbe
- Bent Pedersen
- Per Jensen
- Roland Christiansen
- Litta Lauth
- Bo Gindesgaard (1. sup)

Mødested: Klubhuset

Referat.

- 1) Fællesmøde med Grejsdalsløbet.

GL-udvalget fortalte om status for planlægningen af Grejsdalsløbet 2023. Ovenpå et godt overstået løb i indeværende år er der stor optimisme ift næste års løb.

Som altid fremlægger GL-styregruppen budget for 2023 i forbindelse med klubbens årlige generalforsamling (den 20/2-23).

- 2) Opfølgning på referat/beslutninger fra sidste møde (21.09.22).

Intet.

- 3) Økonomi - status, v. Per.

Intet nyt siden sidst.



4) Budget 2023

- drøftelse af principper for diverse tilskud
- økonomiske rammer for diverse udvalg

Første udkast til budget 2023 drøftedes. Udvalgenes rammer drøftedes.

5) Endelig fastlæggelse af dato for generalforsamling 2023.

Generalforsamlingen er fastsat til mandag den 20. februar 2023.

6) Opfølgning på møde med MTB-klubben den 3. oktober 2022

Henrich tager fat i MTB-klubben ift opfølgning på mødet.

7) Nyt klubhusudvalg - status

*MTB-klubben stiller med 3 deltagere og VCM stiller med 3 deltagere.
De 3 deltagere fra vore rækker skal findes. Roland laver opslag.*

8) Bestyrelses- og Klubudvikling.

- Møde med DGI, v. Preben Egeskov og Peter Meinert den 7. november 2022.

Indholdsemner drøftedes.

9) Endelig status drejebøger/opgavebeskrivelser for (bilag vedhæftet):

a) Klubtursudvalget (Heinrich)	?
b) Klubaftensudvalget (Per)	+
c) Nye medlemmer udvalg (Litta)	+
d) Langtursudvalget (Bo)	+
e) Arrangementsudvalget (Bent)	?
f) Klubhusudvalg (Roland)	+
g) Graveludvalget (Bo)	+
h) Løbsudvalget (Per)	+



10) Møbler til klubhuset (bilag vedhæftet):

- Roland fremlægger endeligt tilbud fra Zederkof.
- Stoletype ligger fast. Bordtypen skal vælges
- Beslutning træffes på mødet, så ordre kan afgives i forlængelse heraf.

Valget faldt på stolen og de dyreste borde. Inden købet undersøger Roland hos Vejle Kommune, hvad der foreligger af støttemuligheder. Herefter kontaktes MTB-klubben.

11) Videre drøftelse af "Cykeltøj 2023", v. Roland

Litta undersøger en navngiven leverandør. Punktet genoptages på førstkommende bestyrelsesmøde.

12) Min Forening, v. Per.

Per gav en status.

13) Punkter til næste møde - 12.12.22

- Budget 2023
- Cykeltøj
- SoMe i VCM
- Planlægning af og indkaldelse til generalforsamling 2023

14) Eventuelt

- Skilte på huset blev drøftet.
- Vintertræning er lørdag kl. 10. Det rettes på hjemmesiden. I enkeltstående tilfælde v. frost kan træningen dog flyttes til kl. 13. I disse tilfælde bekendtgøres det i passende god tid på Facebook.
- Per orienterede kort om artikel i avisen om ny vejføring tæt på klubhuset.